
Skolebestyrelsesmøde Nørre Fælled skole  

Torsdag den 24. november kl. 17:00 – 19.00 

Mødeleder: Thomas       Referent:  Lise         Lokale: 
Møderum 1 
 
Ved mødets begyndelse vil der være en let anretning 
 

Personale: PM, PF, TB, Ni, LO, 
Forældrerepræsentanter: 
Ronni, Vanja, Thomas Z, 
Christian, Lena, Mia 
Elevrådsrepræsentanter:  
Ronja 5. årgang, Duha 5. årgang 
Sejer 9. årgange 
 
Per og Stina fraværende. 

  
Emne – og ansvarlig 
 
 

 
Hvad skal udrettes? 

 
Tid – 
ca. 

 
Beslutning og hvem 
gør hvad? 

1.  Godkendelse af 
dagsorden 

  Ask har meldt, at han 
træder ud af 
skolebestyrelsen d.d. 
 
Dagsorden godkendt. 

2.  Meddelelser fra skolens 
ledelse 
v. Thomas og Martin  

Orientering 
 

10 
min 

Der har været 
pædagogisk tilsyn i 
KKFO og KLUB med  
pæd. konsulent 
Susanne (NB)  
Forældrerep , 
personale og ledelse.  
Når den endelige 
rapport er færdig, får 
lov til at gennemlæse 
rapporten. Herefter 
deles den i SB. 
 
Der vil som resultat af 
rapporten, være nogle 
nedslagpunkter, som 
ledelse og personale 
skal arbejde med. 
Bl.a sprog og sprogbrug 
– hvordan taler vi med 
og om børn. 
 
Der har været særligt 
fokus på 
børneperspektivet. 
 
Orientering; der har 
været forældremøde i 
KKFO og KLUB. Der er 
ikke så stor tilslutning. 
Det vil fremadrettet 
også være 
fokusområde. 
 
Der er nogle punkter 
der stadig skal arbejdes 
med, som der har 



været peget på 
tidligere. 
 
I skoledelen er der 
også et tilsyn. Dette er 
pt lavet om til en 
skoleudviklingssamtale. 
Dette er nyt. 
Til dette vil SB også 
blive inddraget. 
 

3.  Nyt fra elevrådet 
v. Kerem og Sejer 

Ansøgning og 
udetilladelse for 7. 
årgang 
Ønske om korte 
spisepauser 
Besøgstur til 
Bispebjerg skole 
Ønske om ændret 
sukkerpolitik 
 

20 
min 

Duha og Ronja; vi har 
arbejdet med de nye 
zoner i skolegården og 
den nye skole (når vi er 
tilbage efter 
renovering) 
 
Elevrådet kunne tænke 
sig, at der kommer 
flere opholdszoner; 
fodboldzone, stikbold, 
”cykler”, rutchebaner 
og trampoliner. 
Der kommer mindre 
plads i skolegården når 
vi er tilbage. 
 
TB: Der vil være ca ½ 
million kroner til at 
indkøbe ting til gården. 
 
Der er et møde herom 
på onsdag d. 30.11.22 
kl. 13.30 som skal 
handle om indretning 
af gården når skolen er 
bygget om. 
 
Når skolen bliver 
renoveret, ønsker 
elevrådet nogle 
kunstnere, der kan 
hjælpe med at sætte 
lidt farve på skolen. 
 
Det kan også tages 
med på mødet onsdag 
 
Elevrådet ønsker også 
at der, når den nye 
skole er på plads, at 
der skal være grønt 
både ud og inde.  
 
Der vil være 
nyindretning af 
atriumgården 
(nordgården) 
 



Fotostater; måske skal 
vi se på at disse skal 
skiftes ud. 
 
Sejer;  
7. årgang ønsker 
udetilladelse, da der 
ikke er meget plads i 
skolegården. Dette 
ønskes for skoleåret 
ud. 
Eleverne foreslår selv 
en prøveperiode. 
 
PF; er der alternativer  
TB vil gerne tale for, at 
det bliver I en 
prøveperiode. Skolen 
påtager sig ansvar for 
at lave nogle klare 
aftaler herom. 
 
SB. beslutter at give 
tilladelse til i en 
periode indtil skolen 
genhuses. 
 
Der vil være en 
prøveperiode. 
 
Spisepause; elevrådet 
ønsker at kunne 
forlade skolen så snart 
spisepausen begynder. 
TB; skolen vil ikke 
kunne administrere at 
have tilsyn en hel time 
midt på dagen. 
Eleverne skal ikke 
kunne forlade skolen i 
en time om dagen 
Vi værner om det 
pædagogiske måltid. 
 
Besøg på Bispebjerg 
Skole: 
 
Fra 1.2.23 kan der 
laves aftale herom. 
 
Sukkerpolitik; kan der 
laves nogle klarere 
principper herfor. De 
tidligere principper er 
fra 2012. 
 
Principperne skal 
revideres. PF og Sejer 
ser på principperne og 



kommer med et 
forslag. 
 
Der er kommet en 
opsigelse fra en lærer 
på 2. årgang. 
TB melder ud til 
forældrene. 
 
Nanna; er nu gået på 
barsel. Denne stilling er 
besat pr 1.1.23. 
 

4.  Byggesag 
v. Thomas 

 10 
min 

Der er fundet 
markeringer af 
stolpehuller. Dette 
undersøges pt.  
Info er, at der pt bliver 
en forsinkelse på 4 
uger. 
 
Der er pt. en ekstra 
undersøgelse initieret 
af forvaltningen vedr. 
skimmelsvamp på 
genhusningsskolen. 
Svaret fra denne skulle 
komme i morgen. 
 
De forældre der har 
rejst problematikken, 
vil blive inviteret ind 
for gennemgang af den 
ny undersøgelse. 
 
Thomas Z. deltager i 
mødet som 
repræsentant for SB. 
 

5.  Kontaktforældremøde 
v. Lise 

Opsamling fra det 
fælles 
kontaktforældremøde 

20 
min 

Se mødereferat.  
 
Formen skal afspejles i 
personalets tid.  
 
Relevante 
forældremøder. 
 
SSP – en teenager i 
familien. 
 
Arbejdsgruppe til at se 
på principper. 
Thomas, Christian, 
Lena og Ronni melder 
sig. 



 

6.  Godkendelse af ferieplan 
23/24 
Lukkedage for KKFO 
v. Thomas 

Beslutning 10 
min 

Se bilag 
SB beslutter at følge 
den vejledende 
ferieplan. 
 
Der er mulighed for at 
placere 7. lukkedage i 
KKFO/KLUB. 
 
Da pædagogerne skal 
på pæd. arbejdsdage i 
marts vil der være 
alternativ bemanding 
d. 10.3.22 (lærer og 
ledelse) Vi vil se på om 
huset ikke selv kan 
dække denne dag 
Der er lukkedage 
mellem jul og nytår 

7.  Nyt ringetidssæt 
v. Thomas 

Oplæg om ændret 
ringetider 

10 
min 

Se bilag 
Der har været en 
forespørgsel fra en 
forælder på at korte 
skoledagen af.  
 
Forslag: Vi bevarer de 
ringetider vi har i dag. 
Når vi som skole deles 
til april 2023 kan vi se 
på om der skal laves 
forskel i ringetider på 
hhv. den ene og den 
anden matrikel fra 
sommerferien af. 

8.  Økonomi 
v. Thomas 

Elev til- og afgang 10 
min 

Der er i dag ikke 
medbragt oversigt over 
antal indskrevne 
elever. 
 
Vi oplever stadig 
tilgang af elever jævnt. 
 
TB og LO har været på 
besøg på  



Kvindehjemmet. 
Skolen vil gerne 
fortsætte det gode 
samarbejde og være 
med til at skabe 
tryghed for udsatte 
børn. 
 
Åbent Hus 
arrangement 8.11.22, 
var en god aften.  
Flere var ikke 
distriktselever. Det er 
positivt at der søges 
ude fra distriktet. 
 
Der har været 
statusmøde. 
Pt er der en sund 
økonomi.  
Det er besluttet at der 
kan investeres i 
legepladsudstyr – se 
tidligere punkt fra 
elevrådet. 

9.  Evt. 
 
 

 5 min Ask har trukket sig fra 
Skolebestyrelsen. 
Christian er suppleant 
og træder nu ind i SB 
som repræsentant. 
 
Kirken lægger gerne 
lokaler til, hvis vi har 
behov for et stort rum. 

10.  Punkter til kommende 
møder: 
 

Fælles 
skolebestyrelsesmødet 
er rykket. 
Det skal besluttes om 
der skal være tale om 
et ekstra SB-Møde? 

 Torsdag den 2. marts 
Kl 17.00 til 18.30 på 
Lundehusskolen. 
 
SB beslutter at mødet 
d. 2.marts 23. er et 
ekstra møde. 
 

   
Rapport fra tilsyn 
KKFO og KLUB 
Ringetider skal på som 
punkt i april/maj 
måned. 

  



 Datoliste   Tirsdag den 10. januar 
Onsdag den 22. februar 
Torsdag den 13. april 
Tirsdag den 9. maj 
Torsdag den 1. juni   

 
 
Skriftligt orienteringspunkt: 
Kære Thomas Bisgaard 
Tak for din mail.  
 
Nørre Fælled skole søger om at afholde folkeskolens obligatoriske 8.-klasseprøver i musik, Håndværk og 
design samt madkundskab i uge 13/2023 på grund af helhedsrenovering af skolen i perioden primo april 
2023 til august 2025.  
 
På det beskrevne grundlag giver Styrelsen for Undervisning og Kvalitet undtagelsesvis tilladelse til, at 
prøverne i musik, håndværk og design samt madkundskab kan afholdes i uge 13/2023. 
 

 
Med venlig hilsen 
Dorte Møller Jensen  
Fuldmægtig  
 

   

 


